
 

Nota de premsa de la FAVS sobre el soterrament 

dels FGC fins a Can Feu 

La FAVSabadell es congratula que definitivament la vella reivindicació popular del 

soterrament dels FCG fins Can Feu s'hagi fet realitat. Si bé és cert que sense la decisió 

de les Administracions (local i autonòmica) no s'hagués dur a terme l'obra, també ho és 

que sense la lluita i la tenacitat popular especialment de la Plataforma que durant anys 
ha estat reivindicant el soterrament, hagués estat menys possible. 

Recordar que amb l'exposició pública del projecte de prolongació dels FGC, des de 

diverses entitats ciutadanes i polítiques (entre elles la FAVSabadell) van presentar 

propostes per millorar el projecte inicial, entre elles el soterrament, l'arribada fins a 

Castellar i obrir la connexió amb el Vallès oriental, etc. Esmenes que algunes van ser 

acceptades de forma un tant ambigua i altres rebutjades sense arguments consistents i 

que ara el soterrament ha vist per fi la llum. Altres que han quedat al calaix i segueixen 
sense ser ateses per l'Administració. 

Finalment la FAVSabadell felicita particularment als membres de la Plataforma que amb 

la seva lluita marquen el camí que s'ha de seguir perquè el poder polític sigui receptiu 
amb les reivindicacions populars carregades de sentit comú 
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